أخبار الواحة OASIS NEWS



Careers and University Guidance Activation

تفعيل الإرشاد المهني والجامعى

This term we learned about finance, trading and using Qubits for quantum computing.

We particularly enjoyed making our Dirham Drop Box, talking about how we can save money, and the importance of budgeting for our future. في هذا الفصل الدراسي، تعلمنا الكثير عن عالم المال والتمويل، بما في ذلك التداول واستخدام الكيوبتات فى الحوسبة الكمِّية.

استمتعنا كثيرًا أثناء تطبيق ما تعلمناه عمليًا، وخاصة من خلال صنع 'صندوق الدرهم، حيث ناقشنا أفكارًا حول كيفية توفير المال بذكاء، وتعلمنا أهمية وضع ميزانية تساعدنا على التخطيط لمستقبلنا بثقة ووعي مالي.









Unified NYU Celebration Event

فعالية احتفال موحّدة لجامعة نيويورك









Our Unified Champion School Leadership Team was selected to take part in the Inclusive Youth Leadership Forum at New York University and were awarded a Unified Medal.

Mezna, Shooq, Noura and Asma promote inclusion by leading unified events in school, and highlight the power of teamwork, inclusion, and equal opportunity for all students.

We are very proud of you all and grateful for Ms Zouhaira who is our wonderful and dedicated Yas School UCS coordinator.

تم اختيار فريق القيادة في مدرستنا كمدرسة الأبطال الموحدين للمشاركة في منتدى القيادة الشابة الشاملة في جامعة نيويورك، وقد تم تكريمهم بميدالية موحدة.

تقوم مزنة، وشوق، ونورة، وأسماء بالترويج لمفهوم الدمج من خلال قيادتهن للفعاليات الموحدة في المدرسة، ويسلطن الضوء على قوة العمل الجماعي، وأهمية الشمولية، وتكافؤ الفرص لجميع الطلاب.

نحن فخورون جدًا بكنّ جميعًا، وممتنون للأستاذة زُهيرة، منسقة برنامج الأبطال الموحدين في مدرسة ياس، على تفانيها وروحها الرائعة.



UAE Beekeepers Visit

Our students have been learning about the importance of bees in our ecosystem, agriculture and the production of honey.

The beekeepers taught us lots of facts about bees and we saw them in their hive. We extracted honey from the comb and enjoyed tasting it, as well as making candles from beeswax.

زيارة مربى النحل في الإمارات

تعلم طلابنا عن أهمية النحل في نظامنا البيئي، والزراعة، وإنتاج العسل.

قام مربي النحل بتعليمنا الكثير من الحقائق والمعلومات عن النحل، وتمكنا من مشاهدة النحل داخل خلاياه. كما قمنا باستخلاص العسل من الشمع، واستمتعنا بتذوقه، وصنع الشموع من شمع النحل.



Summer Garden

The summer can be harsh for UAE bees, so we have made bee watering stations and nectar blocks to keep them healthy.

We researched and found out that bees like blue, purple, yellow and white flowers so we have made a sustainable summer garden to attract the bees to their water and food.

حديقة الصيف

يمكن أن يكون الصيف قاسيًا على النحل في دولة الإمارات، لذلك قمنا بصناعة محطات لتزويد النحل بالماء وقطع الرحيق للحفاظ على صحته.

أجرينا بحثًا واكتشفنا أن النحل ينجذب إلى الأزهار ذات الألوان الزرقاء، والبنفسجية، والصفراء، والبيضاء، فقمنا بإنشاء حديقة صيفية مستدامة لجذب النحل إلى مصادر الماء والغذاء.











Yas Oasis Friday Water Play

As the weather has warmed up, our students have thoroughly enjoyed Fridays in our Oasis, playing and learning through sensory experiences that help us work on self-regulation, balance, coordination and communication skills.

The water, bubbles and time with friends made for a happy and cool end to each week.

لعب الماء في واحة ياس - يوم الجمعة

مع ارتفاع درجات الحرارة، استمتع طلابنا كثيرًا بأيام الجمعة في واحة ياس، حيث يشاركون في اللعب والتعلم من خلال تجارب حسية تعزز مهارات التنظيم الذاتي، والتوازن، والتنسيق، والتواصل.

كانت المياه، والفقاعات، ووقت المرح مع الأصدقاء سببًا فى ختام منعش وسعيد لكل أسبوع.







تحدي القراءة Reading Challenge

شارك بعض طلابنا في تحدي القراءة باللغتين العربية والإنجليزية، حيث أظهروا التزامًا قويًا ودافعًا كبيرًا لتحسين مهاراتهم في القراءة والفهم.

كانت مشاركة طلابنا متميزة، واظهروا تقدما رائعًا في اكتساب المعرفة باللغتين.

Some of our students participated in the Reading Challenge in both Arabic and English, where they demonstrated strong commitment and motivation to improve their reading and comprehension skills.

Our students' participation was outstanding, and they showed great progress in acquiring knowledge in both languages.





تحدي الرياضيات Math Challenge

نحن فخورون جدا بـ هزاع، الذي مثل واحة ياس في تحدي الرياضيات، حيث أظهر مهارات رياضية استثنائية وأداءً متميزًا في حل المشكلات المعقدة.

نحن فخورون للغابة بمشاركته وتقدمه الكبب

We are very proud of Hazza, who represented Oasis in the Math Challenge, demonstrating exceptional mathematical skills and outstanding performance in solving complex problems.

We are extremely proud of his participation and progress.



Jiu-Jitsu and Swimming Championships

Several of our students participate in the Swimming and Jiu-Jitsu Championships, where they demonstrated dedication and commitment to their training, achieving excellent results.

These championships provide an opportunity to enhance their physical and tactical skills, and we are proud of their performance and achievements.

بطولات الجوجيتسو والسباحة

شارك العديد من طلابنا في بطولات السباحة والجوجيتسو، حيث أظهروا تفانيًا والتزامًا فى تدريبهم، وحققوا نتائج ممتازة.

توفر هذه البطولات فرصة لتعزيز مهاراتهم البدنية والتكتيكية، ونحن فخورون بأدائهم وإنجازاتهم.













Inclusion at the STEAM Project Showcase

A number of our students took part in STEAM projects this term, completing hands on and scientific experiments and presenting them at the exhibition event.

We were so pleased to see that many of the other teams had also focused on creating inclusive communities and resources for People of Determination.

From a roller-coaster that accommodates wheelchair users, to shoes with sensors that enable people with vision impairments to walk independently, it is clear that Yas School has strong culture of inclusion and will change the future!

الشمولية في معرض مشاريع STEAM

شارك عدد من طلابنا في مشاريع STEAM هذا الفصل الدراسي، حيث أتموا تجارب علمية وعملية وقدموا نتائجها في معرض المشاريع.

لقد أسعدنا كثيرًا رؤية أن العديد من الفرق الأخرى ركزت أيضًا على خلق مجتمعات وموارد شاملة للأشخاص من ذوى الاحتياجات الخاصة.

من قطار الملاهي الذي يناسب مستخدمي الكراسي المتحركة، إلى الأحذية المزودة بحساسات التي تمكّن ذوي الإحتياجات البصرية من المشي بشكل مستقل، يتضح أن مدرسة ياس تتمتع بثقافة قوية في الشمولية وستُحدث فرقًا في المستقبل!



Students were provided an opportunity to write messages of encouragement to Students of Determination – how proud we are to be members of the Yas School community!

66-"You are not different, you are strong and everyone is human". G6 66 "No matter how hard it gets, you'll reach your dearest of desires". MA "Don't be afraid to show your true self, we are all human after all"! HA "Always remember you are stronger than you think". NA 66 "You are perfect just the way you are". AA "Every difference is a unique opportunity to add your sparkle to the world, where we want to inspire

laughter, safety and smiles". HK



أتيحت للطلاب فرصة كتابة رسائل تشجيعية لطلابنا من ذوي الهمم – كم نحن فخورون بأن نكون أعضاء في مجتمع مدرسة ياس!











احتفال العيد Eid Celebration





KG students had a wonderful day celebrating Eid Al Adha, sharing food and completing activities to teach them about traditions of this wonderful occasion.

استمتع طلاب الروضة بيوم رائع في الاحتفال بعيد الأضحى، حيث شاركوا الطعام وأكملوا أنشطة تعليمية تعرفهم على تقاليد هذه المناسبة الجميلة.





كتاب ثقافة الإمارات في الواحة Oasis UAE Culture Book

للاستمرار في موضوعنا حول "التعلم من خلال القراءة والقراءة من أجل التعلم"، كتب الطلاب من جميـــ3 الأعمار هذا الفصل الدراسي قصصًا عن ثقافة وتراث الإمارات.

تم تجميع هذه القصص في كتاب خاص لمكتبة الواحة لدينا. شكرًا لجميع مؤلفينا الطموحين!

To continue our theme of learning to read and reading to learn, this term students of all ages wrote stories about UAE culture and heritage.

These have been collated into a book for our Oasis Library. Thank you to all our aspiring authors!



National Finals Unified Sports League

النهائيات الوطنية لدوري الرياضات الموحدة







نهنئ فريقنا على حصوله على هذا التكريم الرفيع. كانت الأستاذة كلير فخورة جدًا بحضورها واستلامها الجائزة نيابةً عن سفرائنا الرائعين في مجال الشمولية.

Summer Holiday Photo Challenge

Holidays can be a great time to explore and learn new things outside of school.

We would like to invite Oasis students to complete a Summer Holiday Photo Challenge.

There are lots of fun challenges in our Summer Holiday Photo– see how many you can complete! We will celebrate everyone's adventures when we get back to school.

Please share photos and bring back in your record sheet in August to Ms. Claire on claire.raidi@ese.gov.ae

تحدي صور عطلة الصيف

تُعد العطلات فرصة رائعة للاستكشاف وتعلَّم أشياء جديدة خارج نطاق المدرسة.

نود أن ندعو طلاب الواحة للمشاركة في تحدي صور عطلة الصيف.

هناك العديد من التحديات الممتعة في تحدي صور عطلة الصيف – حاول أن تُكمل أكبر عدد ممكن منها! سنحتفل بمغامرات الجميع عند عودتنا إلى المدرسة.

يرجى مشاركة الصور وإحضار ورقة التسجيل في شهر أغسطس إلى الآنسة كلير على: claire.raidi@ese.gov.ae



Thank You

شكراً لكم

Our first year of Oasis has been busy and productive and there is so much to celebrate as we come to the end of this academic year.

لقد كان عامنا الأول في واحة ياس حافلاً ومثمرًا، وهناك الكثير لنحتفل به مع اقتراب نهاية هذا العام الدراسي.

We have such pride in our students' accomplishments, and gratitude to their families for the collaboration and partnership in their children's learning.

نشعر بفخر كبير بإنجازات طلابنا، ونعبر عن امتناننا لأسرهم على التعاون والشراكة في رحلة تعلم أطفالهم.

We wish you all a wonderful Summer Holiday, filled with new adventures, family time and a safe return in August.

نتمنى لكم جميعًا عطلة صيفية رائعة، مليئة بالمغامرات الجديدة ووقت ممتع مع العائلة، وعودة آمنة فى أغسطس.

The Oasis Team

من فريق الواحة

